
Protokoll Årsmöte - 26 April 2022
Mötet sker digitalt kl. 19.00

1. Mötets öppnande
Ordförande Magnus hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Fråga om kallelse skett i laga tid
Mötet godkände att kallelsen gått ut i laga tid enligt stadgarna.

3. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet
Till ordförande för mötet valdes Magnus Boström
Till sekreterare för mötet valdes Lotten Frendelius

4. Val av justeringsmän
Mötet valde Magnus Boström samt Mats Helgesson som justeringsmän.

5. Protokolljustering
Tillägg om punkt under övrigt för ändring i stadgar av postnummer 135 47 som röstades
om vid förra årsmötet. Protokolljusteringen godkänns.

6. Årsberättelse
Kassör Signe Medelius läste upp årsberättelsen under mötet. Denna kommer att finnas
tillgänglig på hemsidan efter mötet.

7. Revisorernas berättelse
Kassör Signe Medelius läste upp revisorernas berättelse skriven och godkänd av revisor
Lena Petersson. Revisorernas berättelse godkändes & styrelsen tillstyrks ansvarsfrihet.
Berättelsen kommer att finnas tillgänglig på hemsidan.

8. Fråga om ansvarsfrihet
Mötet godkände ansvarsfrihet.

9. Medlemsavgift
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften förblir oförändrad. Förslaget godkändes.

10. Val av styrelse och suppleanter
Mathias Westerberg begär att få avgå som vice ordförande. Begäran godkändes.
Förslag lämnas på att Ida Lundberg tar över positionen som vice ordförande. Förslaget
godkändes. Emilia Segerberg valdes in som suppleant.
Övriga väljs om på 2 år.

11. Val av revisorer med suppleanter
Lena Petersson sitter kvar som revisor på ytterligare 1 år.



12. Arvode för styrelse
Styrelsen föreslår att arvodet förblir oförändrat.
Förslaget godkänns.

13. Val av valberedning upp till tre stycken
Inga förslag till valberedning.

14. Val av eventuella kommitéer
Inga förslag till kommitéer.

15. Övriga frågor

Yttrande om Amaryllisparken
Styrelsen lämnade in ett yttrande om Amaryllisparken. Yttrandet finns att läsa i sin helhet
på hemsidan.

Yttrande om stenkrossen i Skrubba
Styrelsen har lämnat in ett yttrande om den tilltänkta stenkrossen i Skrubba. Yttrandet
finns att läsa i sin helhet på hemsidan.

Övriga frågor om medlems-appen
Önskemål om att få information hur man loggar in i appen som extra medlem.

Intresse för kommande aktiviteter
Loppis
Intresset för kommande loppis i området är stort. Det har varit uppskattat med loppis på
egen tomt.

Albydagen
Albydagen har varit ett positivt inslag för de boende i Lindalen och styrelsen ser över
möjligheten att arrangera en familjedag igen.

Valborg
Majbrasa får inte längre anordnas vid Amaryllisparken sedan de nya boulebanorna
byggts på platsen där majbrasan brukar vara.

Politisk val-enkät
Önskemål om politisk valenkät tas emot positivt. Styrelsen ser över vilka punkter man
bör ta med.

16. Utökande av medlemskapet till alla inom postnummer 135 47
Förslaget godkänns och ändring i stadgarna kommer att ske.



17. Avslutning
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Justeras dag som ovan

Sekreterare Ordförande

_________________________ ____________________________
Lotten Frendelius Magnus Boström

Justeringsman Justeringsman

_______________________ ____________________________
Magnus Boström Mats Helgesson


